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Dalfsen, 26 oktober 2018 
 
 
 
In Lemelerveld zijn de werkzaamheden net afgerond aan de N348, De kruisingen en 
oversteken zijn klaar en zijn mooi geworden en de weg is weer open. 
 
Maar de Vilsterseweg richting Lemelerveld en eveneens aan de andere zijde, het 
onderliggend wegennet is een erg versmald en gevaarlijk kronkelend geheel geworden voor 
de fietsers die daar ook op de rijbaan fietsen.  
 
Maar ook voor passerende auto’s is het spiegel aan spiegel rijden om elkaar te kunnen 
passeren. Om over vrachtwagens die daar rijden samen met fietsers maar niet te spreken. Al 
met al een zeer gevaarlijke situatie, het asfalt is volgens ons veel te smal neergelegd, 
 
Onze vragen:  
Blijft het onderliggend wegdek liggen zoals het er nu bij ligt? Of wordt deze situatie nog 
verder aangepakt en afgewerkt? 
 
We krijgen namelijk veel vragen van omwonenden over deze nu gevaarlijke fietsroute. 
 
Hartelijke groet, 
 
Jos Ramaker 
Gemeentebelangen 
 
 
Beantwoording 
 
De afgelopen tijd is de provincie bezig geweest met de N348 en de nieuwe aansluitingen op 
het onderliggend wegennet. Over het algemeen zijn wij tevreden over de vorderingen van de 
gedane aanpassingen. De situatie bij de noordelijke aansluiting is op wat details na in 
definitieve vorm aangelegd. Omdat de bermen nog niet draagkrachtig zijn, staan op de 
grasbetonstenen nu nog zogenaamde “schildjes”. Door de schildjes is de beschikbare ruimte 
nog niet optimaal. Ondanks dat is de wegbreedte aan de krappe kant. In overleg met de 
provincie gaan we kijken of de breedte voldoende is en naar de richtlijnen is ontworpen en is 
aangelegd. Mocht blijken dat de wegbreedte onvoldoende is, dan worden passende 
maatregelen genomen. Daarbij staat natuurlijk de verkeersveiligheid centraal. 
 


